

# Foreign Government Awards Program - Korea

*(L'information en français suit)*

Scholarships for study in South Korea are tenable only at universities that are on the list of eligible universities designated by the National Institute for International Education Development (NIIED). Applicants must choose a field of study that is included in this list.

**Award Name:** Foreign Government Award Program - Korea

**Eligible Fields of Study:** any

**Type(s) of Program:** M.A.; Ph.D.

## **Further Criteria:**

- be a Canadian citizen. Neither the applicant nor their parents can hold Korean citizenship;
- be under 40 years of age as of September 1, 2018;
- hold or must be expecting to hold an undergraduate or Master's degree by August 31, 2018;
- not have completed an undergraduate, a Master's, or a doctoral degree program in South Korea. Applicants who are current scholarship recipients or alumni of the Korean Government Scholarship Program or who have been enrolled at Korean universities as an exchange student are eligible;
- have a minimum of an (A-) average from the previously attended institution. Applicants who are current scholarship recipients or alumni of the Korean Government Scholarship Program must have an (A+) average from the previously attended institution;
- select the university and the subject of study from the list of eligible universities and programs designated by the National Institute for International Education Development (NIIED). Applicants must select three desired universities as well as fields of study. To consult the list, visit the 2018 Korean Government Scholarship Program (KGSP) for Graduate Degrees Application Guidelines; and
- be in good health, both mentally and physically to complete the program of study successfully.

## **Requirements:**

1. KGSP Application Form: Each application form must have original signatures.
2. Personal statement: Applicants must include a letter describing their study background, education and work experience and their motivation for applying to this program. This form is included in the KGSP Application Form.
3. Statement of purpose: Applicants must include a synopsis of the proposed area of research and their future career plans after studying in Korea. This form is included in the KGSP Application Form.

4. Two letters of recommendation: Applicants must include two letters of recommendation from two different referees who can provide an assessment of the applicant's academic abilities. Applicants must submit the reference letters in separate sealed envelopes which have been signed across the back by its referee.
5. Applicant pledge: This form is included in the KGSP Application Form.
6. Personal medical assessment: This form is included in the KGSP Application Form.
7. Degree diplomas: Applicants must provide their diplomas for undergraduate and graduate degrees (if applicable). If a diploma is expected to be obtained by August 31st, applicants must submit a letter from the institution of the expected degree.
8. Official transcripts: Applicants must submit transcripts of all post-secondary studies to date (complete academic record(s) including colleges and CÉGEPs) with the cumulative grade point average (CGPA) for each degree or certificate. Applicants currently enrolled in a program of study must submit the most recent transcript.
9. Proof of applicant's citizenship: Applicants must provide notarized copies of a birth certificate, citizenship card or passport; a baptismal certificate is not accepted as proof of Canadian citizenship.
10. Proof of parents' citizenship: Applicants must provide notarized copies of a birth certificate, citizenship card or passport; a baptismal certificate is not accepted as proof of Canadian citizenship.
11. Test of Proficiency in Korean (TOPIK) certificate (if available): Applicants should provide any original copy indicating score achieved and level.
12. Test of English as a Foreign Language (TOEFL) (if applicable): Applicants should provide any original copy of certificate with the official test results.
13. Publications (if available): Photocopies of original publications are accepted.
14. Awards (if available): Photocopies of awards are accepted.

**Value:** covers cost of travel, tuition, accommodations, and research funding

**Application Deadline:** March 21<sup>st</sup>, 2018

**For further information, please contact** [http://www.scholarships-bourses.gc.ca/scholarships-bourses/can/fga\\_korea-bge\\_coree.aspx?lang=eng&utm\\_source=Scholarships&utm\\_medium=CBIE-ScholarshipsMailingList-EN&utm\\_campaign=Korea-2018-EN&utm\\_content=EN](http://www.scholarships-bourses.gc.ca/scholarships-bourses/can/fga_korea-bge_coree.aspx?lang=eng&utm_source=Scholarships&utm_medium=CBIE-ScholarshipsMailingList-EN&utm_campaign=Korea-2018-EN&utm_content=EN)

## Bourses des Gouvernements Étrangers - Corée

Les bourses pour étudier en Corée du Sud sont valables uniquement pour les études dans les universités inscrites sur la liste des universités désignées par le National Institute for International Educational Development (NIIED). Les candidats doivent choisir un champ d'études qui se trouve sur la liste. Pour consulter la liste, visitez les lignes directrices du 2018 Korean Government Scholarship Program (KGSP) for Graduate Degrees.

**Nom de Bourse:** Bourses des gouvernements étrangers - Corée

**Domaine d'Étude:** aucun

**Type(s) de Programme:** M.A.; Ph.D.

**Autres Critères:**

- avoir la citoyenneté canadienne. Ni les candidats ni leurs parents ne peuvent avoir la nationalité sud-coréenne;
- être âgés de moins de 40 ans au 1<sup>er</sup> septembre 2018;
- être titulaires ou s'attendre à être titulaires d'un baccalauréat ou d'une maîtrise au 31 août 2018;
- ne pas avoir complété un programme de premier cycle, de maîtrise ou de doctorat en Corée du Sud. Les candidats qui sont actuellement boursiers ou anciens boursiers du programme Korean Government Scholarship Program ou qui sont inscrits à une université coréenne comme étudiant en échange sont admissibles;
- avoir obtenu une moyenne minimale de (A-) de l'établissement fréquenté auparavant. Les candidats qui sont actuellement boursiers ou anciens boursiers du programme Korean Government Scholarship Program doivent avoir une moyenne de (A+) de l'établissement fréquenté auparavant;
- choisir l'université et leur champ d'études à partir de la liste des universités désignées et des programmes admissibles par le National Institute for International Education (NIIED). Les candidats doivent choisir trois universités de leur choix, ainsi que les domaines d'études. Pour consulter la liste, visitez les lignes directrices du 2018 Korean Government Scholarship Program (KGSP) for Graduate Degrees(anglais seulement); et
- être en bonne santé, mentale et physique pour terminer le programme d'études avec succès.

**Document Requis:**

1. Formulaire de demande du KGSP : Chaque formulaire de demande doit porter des signatures originales.
2. Déclaration personnelle : Les candidats doivent ajouter une lettre décrivant leurs expériences notables pendant leurs études, leurs diplômes et leur expérience professionnelle, ainsi que leur motivation à poser leur candidature à ce programme. Ce formulaire fait partie du formulaire de demande du KGSP.
3. Déclaration d'intention : Les candidats doivent ajouter un synopsis du domaine proposé de recherche et leurs projets professionnels après leurs études en Corée. Ce formulaire fait partie du formulaire de demande du KGSP.
4. Deux lettres de recommandation : Les candidats doivent inclure deux lettres de recommandation de deux références qui peuvent fournir une évaluation des aptitudes académiques du candidat. Les candidats doivent soumettre ces lettres de recommandation dans des enveloppes scellées séparées portant la signature de l'auteur au verso.

5. Formulaire d'engagement : Ce formulaire est inclus dans le formulaire de demande du KGSP.
6. Formulaire d'évaluation médicale personnelle : Ce formulaire est inclus dans le formulaire de demande du KGSP.
7. Diplômes d'études : Les candidats doivent inclure les diplômes de premier cycle et des cycles supérieurs (le cas échéant). Si les candidats reçoivent leur diplôme avant le 31 août, ils doivent présenter une lettre de l'établissement où ce diplôme a été obtenu.
8. Une copie des relevés de notes : Les candidats doivent soumettre les relevés de notes officiels de toutes les études postsecondaires effectuées (un dossier scolaire complet, incluant les relevés de collège et de CÉGEP) avec la moyenne cumulative pour chaque diplôme ou certificat. Les candidats actuellement inscrits dans un programme d'études doivent présenter le relevé de notes de l'établissement fréquenté.
9. Preuve de citoyenneté du candidat : Les candidats doivent fournir des copies notariées d'un certificat de naissance, d'une carte de citoyenneté ou d'un passeport; les certificats de baptême ne sont pas acceptés comme preuve de citoyenneté canadienne.
10. Preuve de citoyenneté des parents : Les candidats doivent fournir une copie notariée d'un acte de naissance, d'une carte de citoyenneté ou d'un passeport; les certificats de baptême ne sont pas acceptés comme preuve de citoyenneté canadienne.
11. Test of Proficiency in Korean (TOPIK) (anglais seulement) (le cas échéant) : Les candidats doivent fournir une copie originale du certificat indiquant les résultats obtenus et le niveau atteint.
12. Test of English as a Foreign Language (TOEFL) (anglais seulement) (le cas échéant) : Les candidats doivent fournir une copie originale du certificat qui inclut les résultats officiels du test.
13. Publications (le cas échéant) : Les photocopies des articles publiés sont admissibles.
14. Prix (le cas échéant) : Les photocopies des prix reçus sont admissibles.

**Montant de Bourse:** couvre les frais de transportation, frais de scolarité, allocation d'installation et des fonds de recherche additionnels

**Date Limite:** le 21 mars 2018

**Pour plus d'information, veuillez consulter** [http://www.scholarships-bourses.gc.ca/scholarships-bourses/can/fga\\_korea-bge\\_coree.aspx?lang=fra&utm\\_source=Scholarships&utm\\_medium=CBIE-ScholarshipsMailingList-FR&utm\\_campaign=Korea-2018-FR&utm\\_content=FR](http://www.scholarships-bourses.gc.ca/scholarships-bourses/can/fga_korea-bge_coree.aspx?lang=fra&utm_source=Scholarships&utm_medium=CBIE-ScholarshipsMailingList-FR&utm_campaign=Korea-2018-FR&utm_content=FR)